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Kunnanhallitus kävi keskustelua Saviselän kouluun liittyvistä asioista. 
 
Kunnanjohtaja Juho Jukkola antoi katseuksen seuraaviin ajankohtaisiin 
asioihin: 
  
- Työllisyysalueen toiminnan käynnistyminen 
- Puhtaan siirtymän investointien ajankohtaiset  
- Kirjastotoimen johtajan tehtäviin liittyvät järjestelyt 
- Kiinteistöjen vuokraneuvottelut Pohteen kanssa 
- Biokaasutuotannon mahdollisuudet Kärsämäellä   
 
Esko Loukkola käytti puheenvuoron ministeri Lulu Ranteen mahdollisesta 
vierailusta Kärsämäellä. 
 
Kunnanhallituksen puheenjohtaja Pekka Anttila käytti puheenvuoron 
Kärsämäen postinjakeluun liittyen. 
 
Niina Haapakoski käytti puheenvuoron Mäntytien rivitaloihin liittyen.  
 
Kunnansihteeri Tuukka Kuisma kertoi kylätoiminnan ajankohtaisista 
asioista ja antoi katsauksen vuoden 2024 tilinpäätöstilanteeseen.  
 

Päätös Käytetyt puheenvuorot merkittiin kunnanhallituksen tietoon saatetuksi. 
 


